
Protokół Nr XXXI /2021 
z XXXI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 29 grudnia 2021 r. 
 
 
 
XXXI sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego:  
https://www.youtube.com/watch?v=HpaqlH5psNM  
 
 
Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:26 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 



20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 

 
 
Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 
 
Zmiany do porządku obrad zgłosił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki: dodanie punktu 
6 i 7 w sprawie utrzymania zimowego chodników w Gminie Czarna i Gminie Markowa. 
 
 Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad dodanie punktu 6 i 7 w sprawie utrzymania zimowego 
chodników w Gminie Czarna i Gminie Markowa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
 Janusz Bester, Mariusz Rejman 
 
Wniosek został przyjęty.  
 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 

Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań 
samorządu powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 
przeznacza się środki PFRON na rok 2021. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 
Zastępczej w Powiecie Łańcuckim na lata 2021 – 2023. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 



powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przeprowadzenia 
przetargu na najem pomieszczeń.    

9. Podjęcie uchwały  w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 
w Łańcucie  w Zespole Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie. 

10. Podjęcie uchwały  w sprawie zamiaru likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego 
w Łańcucie w Zespole Szkół Technicznych w Łańcucie. 

11. Podjęcie uchwały  w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych Nr 2 w Łańcucie  w Zespole Szkół Technicznych w Łańcucie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2022 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2022. 

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla starosty 
łańcuckiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
17. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

18. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
19. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
20. Sprawy różne.  
21. Zakończenie.  
 
 Przed rozpoczęciem realizacji porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Marek 
Uberman oddał głos Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy Panu Markowi 
Kuźniarowi. 
 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy poinformował, że po ponad 50 latach pracy 
zawodowej w tym 32 latach w publicznych służbach zatrudnienia podjął decyzję 
o przejściu na emeryturę. W związku z powyższym podziękował za owocną 
współpracę oraz za pomoc udzielaną  PUP przez Pana Starostę, Zarząd Powiatu oraz 
Rady Powiatu wszystkich kadencji. Podziękowania złożył również wszystkim 
Wicestarostom w osobach: pana Ryszarda Rejmana, pana Józefa Rzepki oraz pani 
Barbara Pilawa – Kraus. Zwrócił się również z podziękowaniami panu posłowi oraz 
samorządowcom w osobach burmistrza oraz wójtów wszystkich kadencji za dobrą 
i efektywną współpracę.  
Następnie Pan M. Kuźniar przedstawił całą swoją pracę w Powiatowym Urzędzie Pracy 
w Łańcucie.   
 Przewodniczący Rady Powiatu M. Uberman podziękował dyrektorowi PUP 
Markowi Kuźniarowi za dobrą współpracę dla dobra wszystkich mieszkańców powiatu 
łańcuckiego. 



 Głos w tym temacie zabrał również Pan Starosta A. Krzysztoń nawiązując do 
dobrej współpracy z osobami tworzącymi Powiatowy Urząd Pracy w Łańcucie. 
Podziękował za dobrą współpracę z samorządami oraz przedsiębiorcami mającymi 
swoje firmy na terenie powiatu. 
  
 
Ad. 3. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2021. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie Joanna Dubiel – Sowa (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 

Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/218/2021 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 6 grudnia 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21)Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan 
Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, 
Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, 
Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
Uchwała Nr XXXI/222/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/2021 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2021, została podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 
Zastępczej w Powiecie Łańcuckim na lata 2021 – 2023. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie Joanna Dubiel – Sowa (uchwała w załączeniu do protokołu). 



Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Dariusz Kuraś Przewodniczący 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 
Zastępczej w Powiecie Łańcuckim na lata 2021 – 2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian 
Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
Uchwała Nr XXXI/223/2021 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju 
Pieczy Zastępczej w Powiecie Łańcuckim na lata 2021 – 2023, została podjęta (uchwała 
w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, 
modernizacji i budowy chodników”. 
 

Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych 
na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy 
chodników”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, 
Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan 
Magoń, Jan Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 



Kamil Kilian, Michał Mac, Jakub Reizer 
 
Uchwała Nr XXXI/224/2021 w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania 
publicznego polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji i 
budowy chodników” została podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji i 
budowy chodników”.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Jan Kilian 
- Halina Golec 
 

Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych 
na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy 
chodników”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
 ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan 
Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jakub Reizer 
 
Uchwała Nr XXXI/225/2021 w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania 
publicznego polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
 
 



Ad.7. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
 
Głos w tym temacie zabrał radny Michał Mac zwracając uwagę, że w porozumienie 
zamieszczone pod uchwałą różni się od porozumień pozostałych gmin, gdzie pozostał 
zapis mówiący o tym  że: Gmina i Zarząd Dróg Powiatowych w Łańcucie uzgodnią 
wspólnie pisemnie harmonogram, zakres obowiązków Gminy, standard oraz zasady 
utrzymania chodników na poszczególnych odcinkach dróg powiatowych. 
W związku z powyższym zwrócił się z pytaniem z czego wynika ten zapis, skoro na 
ostatnim posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów dyrektor ZDP 
poinformował, że zapisy te ze względu na wnioski gmin zostały usunięte? 
  Dyrektor ZDP odpowiedział, że zapis ten został pozostawiony przez przypadek 
i proponuje usunięcie go z treści porozumienia.  
 Wyjaśnień w tym temacie udzielił radca prawny Marcin Mazur proponując 
ogłoszenie przerwy celem naniesienia poprawek do porozumienia.  
 
 Radna Monika Roman zaapelowała w trosce o mieszkańców Łańcuta o podjęcie 
tego typu uchwały również przez Radę Miasta Łańcuta. 
 

Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wykreślenia zapisu z §5 porozumienia mówiącego o tym że: „Gmina i Zarząd Dróg 
Powiatowych w Łańcucie uzgodnią wspólnie pisemnie harmonogram, zakres 
obowiązków Gminy, standard oraz zasady utrzymania chodników na poszczególnych 
odcinkach dróg powiatowych” do uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa 
zadania publicznego polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy 
drogach powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, 
modernizacji i budowy chodników”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 ZA (18) 
 Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan 
Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jakub Reizer 
 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych 
na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy 
chodników”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan 
Panek, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jakub Reizer 
 
Uchwała Nr XXXI/226/2021 w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania 
publicznego polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad.8. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przeprowadzenia 
przetargu na najem pomieszczeń.  
 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Monika Roman 
- Jan Magoń 
- Jakub Reizer 
- Jakub Reizer (Ad Vocem) 
Wyjaśnień w tym temacie udzielił Pan Krzysztof Lepak Dyrektor Domu Pomocy 
Społecznej w Łańcucie oraz Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału Administracyjno – 
Gospodarczego Starostwa Powiatowego w Łańcucie. 
 

Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
 
 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przeprowadzenia 
przetargu na najem pomieszczeń.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 ZA (14) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, 
Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (2) 
Jan Panek, Wojciech Szura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
 Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman 
 
Uchwała Nr XXXI/227/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
przeprowadzenia przetargu na najem pomieszczeń została podjęta (uchwała 
w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad.9. 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 
w Łańcucie w Zespole Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie.  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji. 
 
Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Policealnej Nr 1 w Łańcucie w Zespole Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego 
w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21)Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, 
Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz 
Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz 
Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
 



Uchwała Nr XXXI/228/2021 w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej 
Nr 1 w Łańcucie w Zespole Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie została 
podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad.10. 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego 
w Łańcucie w Zespole Szkół Technicznych w Łańcucie. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Mac 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego 
w Łańcucie w Zespole Szkół Technicznych w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
Uchwała Nr XXXI/229/2021 w sprawie zamiaru likwidacji IV Liceum 
Ogólnokształcącego w Łańcucie w Zespole Szkół Technicznych w Łańcucie została 
podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad.11. 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych Nr 2 w Łańcucie w Zespole Szkół Technicznych w Łańcucie.  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji. 



 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych Nr 2 w Łańcucie w Zespole Szkół Technicznych w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
Uchwała Nr XXXI/230/2021 w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie w Zespole Szkół Technicznych 
w Łańcucie została podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad.12. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2022 r. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 - Jan Magoń 
- Adam Krzysztoń 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 



Uchwała Nr XXXI/231/2021 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2022 r. została podjęta (uchwała 
w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad.13. 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2022. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
Uchwała Nr XXXI/232/2021 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji i Rady 
Powiatu Łańcuckiego na rok 2022 została podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad.14. 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla starosty 
łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Powiatu Marek Uberman.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 - Adam Krzysztoń 
- Michał Mac 
- Monika Roman 
- Michał Mac 
- Monika Roman (Ad Vocem) 
- Jan Magoń 
 
Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla starosty 
łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Panek, Mariusz 
Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (2) 
Michał Mac, Wojciech Szura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jakub Reizer 
BRAK GŁOSU (2) 
Adam Krzysztoń, Jan Magoń 
 
Uchwała Nr XXXI/233/2021 Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
starosty łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad.15. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Powiatu Stanisław Barnat. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. 
 
 W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Mac 
- Jan Magoń 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro.  



Uchwała Nr XXXI/234/2021 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021 została 
podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
  
Ad.16. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Powiatu Stanisław Barnat. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Kamil Kilian 
 
Uchwała Nr XXXI/235/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad.17. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
Pan Starosta przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu Łańcuckiego 
oraz podsumowując rok 2021 r. przedstawił prezentację zawierającą ważniejsze 
inwestycje i wydarzenia które miały miejsce na terenie Powiatu Łańcuckiego 
(prezentacja w załączeniu do protokołu). 
Jednocześnie Pan Starosta podziękował za pracę wszystkich radnych, w szczególności 
członków zarządu, przewodniczących komisji, Przewodniczącemu Rady Powiatu, 
kierownikom jednostek organizacyjnych oraz wszystkim pracownikom, którzy 
przyczynili się do tak dużych efektów pracy.  



Ad.18. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Ad.19. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Mac 
- Adam Krzysztoń 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan 
Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Mac 
BRAK GŁOSU (1) 
Kamil Kilian 
 

Protokół Nr XXX / 2021 z dnia 6 grudnia 2021 r. został przyjęty. 
 
 
Ad.20. 
Sprawy różne. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Jan Magoń 
- Jakub Reizer 
- Monika Roman (Ad Vocem) 
- Jakub Reizer (Ad Vocem) 
- Jan Magoń 
- Józef Buk 
- Adam Krzysztoń 
- Jan Panek 
- Monika Roman 
- Adam Krzysztoń 



- Jan Panek 
- Barbara Pilawa-Kraus  
- Monika Roman 
 
Radna Monika Roman poruszyła temat odśnieżania chodników i utrzymania czystości 
w okresie letnim w mieście Łańcucie. Nawiązała do porozumień zawartych z gminami 
Białobrzegi, Czarna i Markowa polegającymi na przejęciu obowiązku odśnieżania 
chodników za mieszkańców.  
W związku z powyższym  zwróciła się z apelem do radnych komitetu „w trosce 
o powiat” oraz do pana Burmistrza startującego z komitetu „w trosce o Miasto Łańcut” 
o podpisanie porozumienia wzorem innych gmin celem wyręczenia mieszkańców od 
obowiązku samodzielnego odśnieżania i czyszczenia chodników.  
 Radny J. Magoń nawiązał do dyrektywy UE oraz do ochrony sygnalistów. 
Zwrócił się z pytaniem jak sprawa przedstawia się w naszym powiecie.  
 M. Uberman wyjaśnił, że w wielu zakładach pracy ten projekt musiał wejść 
w życie 17 grudnia i tam gdzie działają związki zawodowe musiał zostać 
zaopiniowany.   
 Wyjaśnień w tym temacie udzielił radca prawny Marcin Mazur informując, że co 
do zasady dyrektywa UE jeżeli państwo jej nie implementuje obowiązuje. Ta 
dyrektywa jest skierowana do państwa które ma określić w ustawie bardzo istotne 
sprawy. Nie jest jednoznaczne, że zakłady pracy mają wprowadzać tą dyrektywę 
17 grudnia z tego powodu, że nie jest przyjęta ustawa.  
 Radny Jakub Reizer nawiązał do tematu odśnieżania chodników w mieście 
Łańcucie oraz na terenie powiatu. 
W temacie tym wypowiedziała się radna M. Roman oraz radny J. Magoń. 
 
 Radny Józef Buk zwrócił się do Zarządu Powiatu oraz Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych z prośbą o możliwość realizacji kształcenia na kierunku technik 
– mechanik o specjalności operator obrabiarek numerycznych. 
 Głos w tym temacie zabrał Pan Starosta A. Krzysztoń informując, że 
przymierzamy się do utworzenia kierunku technik programista w Zespole Szkół Nr 2 
im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie.   
 Głos zabrała również Wicestarosta Barbara Pilawa – Kraus informując,  że 
w Zespole Szkół Nr 2 im. J. Kochanowskiego  jest zawód technik mechanik na który 
nabór jest od kilkunastu lat prowadzony. Jedną z kwalifikacji którą na tym kierunku 
zdobywa uczeń są obrabiarki SMS, jednak z uwagi na małe zainteresowanie nie udało 
się utworzyć klasy w zawodzie technik mechanik.  
 
 Radny Jan Panek nawiązał do zgłaszanego na wcześniejszym posiedzeniu 
wniosku aby Komisja Powiatowa ds. Bezpieczeństwa podjęła szerszą współpracę 
z Radami poszczególnych gmin. W związku z tym zwrócił się z pytaniem czy 
powiatowa komisja bezpieczeństwa zauważa problem sygnalizowany przez radną 
M. Roman oraz innych radnych? 
 Radna M. Roman podkreśliła, że sprawa ta wielokrotnie była poruszana podczas 
obrad komisji, jednak jeżeli nie ma woli po stronie gmin lub Urzędu Miasta nie ma 
o czym rozmawiać.  



 Pan Starosta A. Krzysztoń wyjaśnił, że w dniu jutrzejszym o godz. 10.00 
odbędzie się spotkanie z operatorami pługów i piaskarek na które zostali zaproszeni 
wszyscy wójtowie oraz burmistrz. Zostaną na nim poruszone tematy dotyczące 
odśnieżania dróg i chodników.  
 Radna M. Roman zwróciła się z prośbą o informację o organizowanych 
spotkaniach z kilkudniowym wyprzedzeniem. 
  
 Następnie pan Starosta A. Krzysztoń złożył w imieniu Samorządu Powiatu 
Łańcuckiego życzenia zdrowia oraz wszystkiego najlepszego w 2022 roku.   
 

Ad. 21.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął 
obrady XXXI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Dorota Trojniar 
 
 

 Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 

  

 
 
 

 

 

 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


